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KVAM IDRETTSLAG 
 
 

Klubbhuset i Kvam idrettspark tirsdag  
16. februar 2010, kl 19.00 



ÅRSMØTE KIL 2009  

 

SAKLISTE 
 

1. Godkjenne de stemmeberettigede 

2. Godkjenne innkallingen og sakliste  

3. Velge dirigent(er), sekretær(er), samt 2 representanter til å underskrive protokollen 

4. Behandle idrettslagets årsmelding, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

6. Behandle forslag og saker 

a) Oppretting av sykkelgruppe. 

7. Fastsette medlemskontingent 

a) Kontingent for 2010 foreslås uforandret; kr 50,- for enkeltmedlemmer og kr 

150,- for familier 

8. Vedta idrettslagets budsjett 

9. Foreta følgende valg: 

a) Leder og nestleder 

b) 2 styremedlemmer.  

c) Øvrige valg i henhold til vedtatt organisasjonsplan av årsmøte. Gruppelederne 

inngår i styret til Kvam IL. Sykkelgruppas representanter bruker det første året 

til å komme i gang, og legge til rette for aktiviteter. De blir ikke representert i 

styret i 2010.  

Valg av representanter til skigruppa 

Valg av representanter til håndballgruppa  

Valg av representanter til fotballgruppa 

Valg av representant til barn-/allidrettsgruppa 

Valg av representanter til sykkelgruppa 

d) Valg av revisor. Forslag: Fron Regnskapskontor 

e) Valg av representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er 

tilsluttet: 

Valg av representanter til Kvamhytte-gruppa  

Valg av 3 representanter til årsmøte i Kvam Bygdahus 

Valg av 2 representanter til årsmøte i Nord-Fron idrettsråd 

f) Valg av Valgkomite med leder og 2 medlemmer. 

10. Eventuelt 

 

 

 

 

_____________________ 

Olav Røssum 

Leder KIL 

 



ÅRSMELDING FOR 2009 FRA STYRET I KVAM IDRETTSLAG 

 

Styremøter: 

Det er avholdt åtte styremøter i 2009. Engasjementet og aktivitetene holder seg høyt.  

 

Aktivitetsnivå: 

Aktivitetsnivået har, i vår målestokk, vært svært høyt i 2009. Vi viser til gruppene sine 

årsmeldinger, men tar med oppstart av Idretts-SFO, store utbedringsarbeider i Kvam 

Idrettspark og på Kvamhytta, prosjektarbeid med hall i Kvam Idrettspark og lysløype på 

Kvamsfjellet. I tillegg gjennomførte vi Furusjøen Rundt både på ski og sykkel, samt GD-

turneringen i fotball. 2009 var et jubileumsår, der laget fylte 90 år. Dette ble markert ved fire 

arrangementer fordelt gjennom hele året. 

Av utenomsportslige aktiviteter nevner vi lansering av eget sykkelkart for Kvamsfjellet. Dette 

var et samarbeidsprosjekt med Kvamfjellets vel og KIWI Kvam. I løpet av sommeren ble det 

solgt mer enn 1.000 kart. På senhøsten lanserte vi heftet ”Men læll da gut”. Et hefte med 

kvamværshistorier og ord og uttykk. På oppfordring fra Jon Selfors ga vi ut heftet, og fram til 

jul ble det solgt ca 900 eksemplarer. 

 

Daglig leder: 

2009 ble det første hele året med daglig leder tilsatt i 100 % stilling.  

Daglig leder har hatt ansvaret for den daglige driften av idrettslaget med tilhørende grupper.  

Daglig leder har avlastet styremedlemmene og sørget for at søknader og innhenting av 

sponsormidler har blitt gjort i ordnede former gjennom året. I tillegg har han blant annet hatt 

ansvar for idrettslaget sine dugnadsjobber, informasjon til medlemmene og prosjektarbeidene 

i regi av idrettslaget. 

 

Drift av anlegg: 

Ola Krokbø arbeidet som vaktmester i 2009 og tar arbeidet også i 2010.  

Kirsti Marie Krokbø har arbeidet som renholder også i 2009, og hun har tatt på seg oppgaven 

for hele 2010. 

Kvam IL er svært fornøyd med jobben de har utført og retter en stor takk til dem begge. 

Idrettsparken har framstått som et av de klart best vedlikeholdte anlegg i hele kretsen. Vi har 

fått mange tilbakemeldinger fra våre gjester som mener at dette er dalens flotteste og best 

vedlikeholdte idrettsanlegg. 

 

Idretts-SFO: 

17. august 2009 startet Kvam IL opp med Idretts-SFO. Gunn Kristin Lien ble ansatt som leder 

for ordningen, og 17 barn meldte seg på. 15 av disse deltar fortsatt ved årsskifte. 

Tilbudet har vært gitt mandager, tirsdager og torsdager kl 13.30-16.15 gjennom hele høsten 

og vinteren. Barna har startet ettermiddagen med et enkelt måltid, gjort lekser og avsluttet 

med variert fysisk aktivitet. 

Kvam IL er svært godt fornøyd med oppstarten, og med arbeidet Gunn har lagt ned. Vi håper 

tilbudet blir satt pris på, og håper på mange søknader til neste skoleår. 

 

Jubileumsfeiring: 

Kvam IL fylte 90 år i 2009. Dette ble feiret under tre av lagets arrangementer, i tillegg hadde 

vi en egen jubileumsfest i Kvam bygdahus lørdag 31. oktober. 

De tre arrangementene som var plukket ut var aktivitetsdagen i februar, Furusjøen Rundt-

rennet i mars, og 1. mai kampen i 5. divisjon mellom Kvam og STEIL. Alle arrangementene 

hadde svært stor deltakelse. Både Furusjøen Rundt-rennet og 1. mai kampen gikk under skyfri 

himmel. Det var ca 100 påmeldte til jubileumsfesten. Ingvild Selfors var ansvarlig for 

festkomiteen, og hun hadde sammen med komiteen satt sammen et svært innholdsrikt og 



fornøyelig program. Komiteen bestod ellers av Jan Peder Østlie, Åge Lillesandbu, Jo 

Røssummoen, Olav Røssum og Tone Sidsel Sanden. 

Ola Røssummoen ble utnevnt som nytt æresmedlem under festen. 

 

Dugnader: 

Kvam IL har i 2009 gjennomført følgende dugnader. Vi retter samtidig en stor takk til alle 

som har deltatt både som administratorer og dugnadshjelpere: 

o Kontingentinnsamling i april. Om lag 40 personer deltok på innsamlinga. 

o Dugnad i Kvam Idrettspark ble gjennomført i slutten av april. Her fikk vi pyntet opp 

parken før sommersesongen. Stor deltakelse også i 2009. 

o Skigruppa arrangerte søppelplukking i Kvam sentrum før 17. mai på oppdrag fra 

Kvam Vel. 

o Tre varetellinger hos KIWI Rudland. Noe synkende oppslutning på to av tellingene. 

Dette er en urovekkende utvikling. 

o TINE Kvam Fotballskole ble gjennomført 25.-27. juni. Hele 103 unger i alderen 6-14 

år deltok. Om lag 30 personer stilte som instruktører. 

o Countryfestivalen er den største enkeltdugnaden i året. Stor oppslutning på vaktene og 

godt vær hele helga. I 2009 hadde vi ansvaret for grillen, butikken og tre dusjanlegg på 

festivalcampen. Antall besøkende gikk noe ned i forhold til i 2008, noe som også førte 

til et lavere overskudd for oss. 

o Furusjøen Rundt på ski og sykkel. ca 35 personer under rennet og 20 under rittet. 

o Lørdag 19. september arrangerte Fotballgruppa GD-turneringen for gutter og jenter 12 

år. Totalt deltok 17 lag fra Brumunddal i sør til Lesjaskog i nord. Skyfri himmel og 

perfekt vær førte til en svært godt gjennomført turnering. Dugnadsdeltakelse fra 

foreldrene til de aktive. 

o Lørdag 5. desember arrangerte skigruppa dugnad i lysløypa. Her ble det ryddet en del 

småskog ved traseen. 

 

Økonomi – drift og investeringer: 

Økonomien i laget er god, selv om 2009 ga oss et underskudd på kr 272.130,-. Det relativt 

store underskuddet skyldes store utbedrings- og vedlikeholdsarbeider i Kvam Idrettspark og 

på Kvamhytta for til sammen kr 417.087,-.  

 

Følgende arbeider ble utført i 2009: 

 

Kvam Idrettspark. 

• Istandsetting av kjelleren til lager/redskapshus, inkludert oppgraving, støping av 

vanger, gjerder, varmekabler, drenering, pynting, tak i kjelleren, elektrisk industriport 

og øvrig elektrisk arbeid. 

• Reising av ballvegg, istandsetting av lengdehoppgrop, rehabilitering av stadionklokka, 

graving og utbedring i deler av lysløypa. 

• Entreprenørarbeidet ble utført av Kvam Entreprenør AS. Snekkerarbeid av Bjørn Einar 

Sanden og elektrisk arbeid av Ottadalen Installasjon AS. 

• Totale kostnader for arbeidet ble kr 286.457,-. 

 

Mot slutten av året fikk vi innvilget støtte på kr 186.000,- til arbeidet fra Nord-Fron 

kommune. Disse har vi fordelt med 2/3 til arbeidet i Kvam Idrettspark og 1/3 til utbedringene 

på Kvamhytta. 

 

Kr 20.000,- ble utbetalt i 2009, i 2010 blir kr 74.000,- utbetalt og kr 30.000,- kommer i 2011. 

 

Kvamhytta: 

• Skifting av utvendig tak, takrenner, nedløp og lufteventiler.  



• Skifte av tak i deler av kjelleren.  

• Utvendig arbeid ble utført av Nordbohus, mens Bjørn Einar Sanden stod for arbeidet i 

kjelleren. 

• Total kostnad ble kr 130.630,-. 

 

Av tilskuddet vi fikk fra Nord-Fron kommune, ble kr 10.000,- utbetalt i 2009, mens det i 2010 

blir utbetalt kr 37.000,- og i 2011 kr 15.000,-. 

 

Vi retter en stor takk til Kvamsrevyen som støttet arbeidet på Kvamhytta med kr 15.000,-. 

En stor takk går også til Kvam Sanitetsforening som våren 2009 ga kr 3.000,- til nye dyner på 

Kvamhytta. 

 

Når vi tar hensyn til kostnadene på nevnte vedlikeholdsarbeid, betyr det at vi hadde et positivt 

resultat på den øvrige driften. 

 

Kvam IL krevde heller ikke inn aktivitetsavgifter i 2009.  

Styret har vurdert å innføre aktivitetsavgift, men vil ikke foreslå det innført i denne omgang. 

Ettersom vi klarer å drifte klubben i balanse, mener vi ikke det er nødvendig. Dette blir tatt 

opp til ny vurdering om den økonomiske situasjonen endrer seg. Dette kan bli aktuelt ved 

store investeringer, f. eks. ved bygging av lysløype på Kvamsfjellet og hall i Idrettsparken. 

 

Vi har inntekter fra Bingoen på Vinstra. Inntekter fra Countryfestivalen svinger fra år til år, 

men vi fikk et godt år i 2009. Nytt av året var innføringen av Grasrotmidler fra Norsk 

Tipping.  

 

Det ble kjøpt inn vaskemaskin til klubbhuset, samt en del aktivitetsutstyr til vår nystartede 

Idretts-SFO. 

Idretts-SFO fikk tilskudd fra Kvamsrevyen på kr 15.000,-, Lions Club Nord-Fron kr 5.000,- 

(utbetalt i 2010), Oppland Idrettskrets kr 8.000,- og kr 10.000,- fra Oppland fylkeskommune 

via Lavterskelfondet. Vi retter en stor takk til alle støttespillerne. 

 

Fra Fylkesmannen fikk vi kr 10.000,- i støtte til vår Turorientering gjennom tilskudd til 

Friluftslivsformål. 

 

Medlemsskap/kontingent: 

I 2009 hadde KIL 716 medlemmer, som er omtrent identisk med 2008. Av disse var 282 

aktive, som er en økning på 11. Medlemskontingenten ble holdt uendret på kr 50,- for 

enkeltmedlemmer og kr 150,- for familier. 

 

Klubbavtale: 

I 2009 ble det inngått ny medlemsavtale med G-Sport Vinstra som gjelder for 2010-12, med 

opsjon på ytterligere to år. Avtalen har gitt våre medlemmer rabatter ved kjøp samt at laget 

har fått rabatter ved sine innkjøp.  

 

Klubbavis: 

I 2009 ble det utgitt to utgaver av Klubbavisa, begge på 32 sider, samt en ekstrautgave hvor vi 

blant annet ba om innspill til et hefte med kvamværshistorier. Utgavene kom i farger. KIL 

retter en stor takk til Jo Røssummoen som sørget for layout og klargjøring av avisa før 

trykking. I begge utgavene ble det arrangert konkurranse med god respons både fra bygdas 

medlemmer og utflytta kvamværer. Grenland Reklame trykket avisene også i 2009. 

 

Hjemmeside på internett: 

www.kvamil.no er en nettside som stadig blir mye besøkt. KIL retter en stor takk til Ola 



Røssummoen som har laget siden og holdt den oppdatert med det stoffet som daglig leder, 

gruppelederne, trenere og leder i KIL har sendt over. I 2009 nærmet vi oss 2.000 besøkende i 

snitt pr. måned hadde vi over 1.600 besøkende i snitt pr. måned og har totalt passert godt over 

80.000 treff ved årsskifte. 

 

Sportslige tilbud: 

Styret viser til egne årsmeldinger utarbeidet av de ulike gruppene. 

 

 

 

 



 

 

Kvam den 09.02.2010 

 

 

 

 

 

Olav Røssum  Tone Sidsel Sanden   Ingvild Selfors Ola Aspeslåen  

leder   nestleder   styremedlem  styremedlem/fotball 

 

 

 

 

 

Guro Selfors Lund Heidi Evjenth Holen  Lisa Rustli 

håndall   allidrett   ski/turorientering  

 

    

 



ÅRSMELDING ALLIDRETT 2009 

 

I 2009 videreførte allidretten aktivitetsplanen som inneholdt en rulleringsplan for tre grupper. 

Gruppe 1- barn født 2003/2004, gruppe 2- barn født 2002 og gruppe 3-barn født 2000/2001. 

Allidretten  har foregått på onsdager fra jul til påske. Det har vært organisert slik at ei gruppe 

har benytta Kvam trivselsbad, mens de to andre gruppene har benytta bygdahuset eller 

uteområdet ved skolen til ulike uteaktiviteter. Aktivitetsplanen har vært lagt ut på hjemmesida 

til Kvam IL, der foreldre kunne følge med på hvilke aktiviteter som var planlagt og hvem som 

skulle ha treninga. I tillegg ble den delt ut til foreldre. De som var med som 

allidrettsinstruktører denne våren var: Are Krohg, Heidi E. Holen, Anne Lise Haadem, Mona 

Lien, Mette Blankenborg, Bente Davidhaugen, Brynhild Bakken , Kjell Thorkildsen, Lisa 

Rustlien, Inger Anne Bergum, Ingvild Selfors, Wenche Kjæstad, Monica Tangen, Arnfinn 

Grambo, Åse Harstad og  Lars Bergum. 

 

I februar arrangerte Allidrettsgruppa og skigruppa en familiedag i idrettsparken. Her var det 

ulike aktiviteter som skiskytingsstafett med erterposer, rebusløp (både for store og små), utfor 

og skøyter. Det var fyra opp griller og folk hadde med seg mat selv. Det var mange familier 

som deltok denne dagen. Et svært vellykka arrangement. 

 

1. april var det felles avslutning for alle som hadde deltatt på allidrett denne sesongen, i alt ca 

50 barn. Det ble gjort med natursti fra skolen og bort til idrettsparken, der alle barna fikk saft 

og boller. Under allidretten hadde det også vært en uhøytidlig konkurranse, med oppfordring 

til foreldre om å være i aktivitet den tida ungene var på trening. Oppslutninga var bra før jul, 

men noe mindre etter jul. For hver tur foreldrene tok kunne de skrive navnet sitt på ei liste, og 

dermed få et lodd ”i hatten”  når premier skulle trekkes.  

 

I mai ble det sendt ut et skriv via barnehagen og skolen til foreldre med unger født fra 2001-

2005. Det var et infoskriv med et skjema for interessepåmelding til allidrett for høsten 2009. 

Vi fikk inn ca 50 påmeldinger og 13 meldte seg som instruktører.  

 

Den 1. september hadde allidretten møte med de nye instruktørene som hadde meldt seg. Vi 

bestemte at vi ville videreføre rulleringsplanen med tre grupper, ei i Kvam trivselsbad og 2 i 

bygdahuset. Vi fikk trivselsbadet hver onsdag fra kl.17.00-18.00 og bygdahuset fra kl. 17.30-

19.30. Vi ble enige om at barn født i 2005 skulle være ei egen gruppe. De er ei stor gruppe 

(16unger totalt) og blir ”små” i forhold til årssteget over. Vi mente det ville bli enklere å 

organisere aktiviteter når vi ikke fikk for stort aldressprik i gruppa. Gruppe 2 ble barn født i 

2004, litt med samme argument som for gruppe 1. Den tredje gruppa ble barn født mellom 

2001-2003. Den tredje gruppa ble stor, men vi løste det med å dele gruppa innad, slik at ei 

gruppe brukte uteområdet ved skolen og den andre bygdahuset og bytta på dette fra gang til 

gang. Vi gikk inn for å videreføre foreldrekonkurransen for å få foreldre også til å være aktive 

når ungene trente. Allidrettsinstruktørene høsten 2009 var: Badevakter: Lars Arne Bergum, 

Grete Lilleseter, Åse Harstad, Sten Morten Krok og  Heidi E. Holen. Bygdahuset: Laila 

Stormorken, Lisa Rustlien ,Kjell Thorkildsen,, Guro L. Selfors, Wenche Kjæstad, Anne 

Klevstad, , Bente Davidhaugen, Are Krohg, Silje Eide, Anne Lise Haadem, og Sten Morten 

Krok. 

 

Onsdag 7. oktober starta årets allidrettsesong med ”nattorientering” i området omkring 

idrettsplassen. Ungene stilte opp med refleksvester og lommelykter, og orienterte seg 

gjennom 9 poster sammen med instruktører og foreldre. Etterpå ble det premieutdeling og 

applaus til ungene for den gode innsatsen! Totalt var det 48 unger som deltok på orienteringa 

denne første kvelden av allidrettsesongen. Fra og med onsdag 14. oktober foregikk allidretten 

etter aktivitetsplanen. Aktivitetsplanen ble lagt ut på hjemmesida til Kvam IL. Den ble også 

delt ut til foreldre via barnehage og skole. 



 

Livredderkurs ble avholdt den 2. september i Kvam trivselsbad. Fra allidretten var det bare 

Grete Lilleseter som trengte å ta kurset. Det er viktig å kartlegge hvem som skal være 

badevakter og passe på at de får gjennomført livredderkurset før allidrettssesongen starter. Vi 

har som regel at det skal være 2 badevakter på hver gruppe i tillegg til at ungene skal ha følge 

med foreldre i eller på kanten av bassenget. På grunn av store grupper er det ikke tillatt å ha 

med søsken i bassenget. 

 

Torsdag 3. desember var det planleggingsmøte i klubbhuset for alle instuktørene. På møtet 

planla vi nissemarsj, evaluerte allidrettstilbudet, satte opp en ny aktivitetsplan for våren 2010 

og oppdaterte politiattester for instruktører. Det ble servert pizza. Allidrettsinstruktørene fra 

høsten fortsatte videre, og i tillegg fikk vi med Idar Holten som ny instruktør. 

 

Onsdag den 16. desember var det avslutning  med  nissemarsj for alle de tre 

allidrettsgruppene, foreldre og instruktører. Oppmøte var ved bygdahuset. Vi gikk til 

Idrettsparken der ble det bli servert varm saft og boller, og nissen kom på besøk med pakker. 

Ved klubbhuset ble det utdeling av nissemedaljer, ny aktivitetsplan og trekning av vinnere 

blant foreldretrimmerne. Det var ca 30 unger som møtte på nissemarsjen.  

 

Høsten 2009 har vært en veldig stabil og god periode for allidretten. Alle instruktørene har 

fungert godt og vært stabile i frammøte. God sesong!! 

 

Etter året 2009 sitter vi igjen med en del erfaringer allidretten må ta med videre: 

• Nissemarsjen. Nissemarsjen bør arrangeres på en enklere måte enn den ble i år. Det er 

mye som skjer i desember, som diverse avslutninger og juletrefester både på skolen og 

i barnehagen. Vi opplevde at ungene (og foreldre) blir ”metta” av at det skjer så mye i 

desember. 

• Politiattester. Skjemaet bør ut allerede på det første planleggingsmøtet, slik at dette er i 

orden helt fra starten av. Ole Petter har skjema og de skal leveres inn enten til han eller 

Ingvild Selfors. 

• Badevakter. Pass på at de blir meldt på kurs før allidrettssesongen starter. 

• Bilder. Det er lurt å prøve å få tatt en del bilder av aktivitetene som skjer. Om det er 

mulig, er det fint å skrive litt om aktiviteter som skjer og få dette inn i klubbavisa 

eventuelt på hjemmesida til Kvam IL. 

• Det er ytra ønske om kurs, der instruktører kan få flere ideer til aktiviteter de kan 

bruke i bygdahuset. 

• Det er viktig å foreta ei vurdering av gruppeinndeling ved start. Dette med tanke på 

antall i gruppene og alder/modenhet. Noen av instruktørene til barna i den yngste 

gruppa har uttrykt at det kan være vanskelig å styre/organisere ungene, fordi de er 

umodne og har vansker for å forstå og klare å følge regler. Det er derfor lurt at 

instruktørene til denne gruppen gjør det til mest mulig leik, og ikke lager kompliserte 

opplegg. Det er viktig å huske på at ungene kan trives godt selv om det er enkelt. 

Styret mener at tilbudet til denne gruppa bør fortsette, så er det opp til foreldre å 

vurdere om de mener at barna er modne for å delta på organisert aktivitet. Ungene i år 

har uttrykt at de har gledet seg til dette, og at de har hatt det kjempefint. 

 

Styret vil få takke alle som har stilt opp som instruktører gjennom året, og alle andre foreldre 

som har stilt opp når det har vært behov for det! 

 

For allidretten: 

Heidi Evjenth Holen og Laila M. Stormorken 

(leder) 



ÅRSMELDING HÅNDBALL-GRUPPA 2009 

 

Styret har i 2009 bestått av Irene Teige Killi, Mette Blankenborg, Anja Solberg og Guro 

Selfors Lund. Irene og Mette var nye i styret for 2009, de overtok vervene etter Unni Resvoll 

og Hege Meldal. Begge er valgt for to år.  

 

Treningskveld for håndballen er så langt det er mulig lagt til tirsdag kveld. Ett lag har hatt 

treninger på mandager fordi det ikke har vært mulig å få timer i hallen/ på bygdahuset 

tirsdagene for alle lag.  

 

Styret har lagt ut intern oversikt over oppgaver for trenere, ledere, for foreldre og spillere på 

Kvam IL sine nettsider. Videre har styret utarbeidet/videreutviklet mal som kan brukes når 

klubben skal ha arrangementshelg i hallen. Klubben har hatt flere arrangementshelger i hallen, 

disse har blitt arrangert med hjelp av dyktige og engasjerte foreldre!  

 

Våren 2009 hadde håndballgruppa på Kvam seks påmeldte lag i Isbjørnserien. Dette var to 

gutter 8 lag og to jenter 8 lag. Det var et jente 9 lag og ett gutter 9 lag. Trenere/ lagledere var; 

Ingvild Selfors, Anja Solberg, Brynhild Bakken, Karoline Kamp, Stein Jøran Sanden, Knut 

Håvard Meldal, Hege Meldal, Solvår Strype, Geir Inge Krok, Anne Hagen Krok og Unni 

Resvoll.  

 

Lagene hadde kamper i idrettshaller fra Ottahallen i nord til Vinstra, Sør-Fron, Ringebuhallen, 

Gausdalshallen og Skogenhallen på Lillehammer sør.  

Høsten 2009 hadde Kvam IL sju påmeldte lag. To lag var påmeldt i Aktivitetsserien, det vil si 

de spilte første sesong på full bane. Disse lagene var gutter født 1999 (G 10) - Siv 

Rolvsbakken/ Mona Morstøl var trener/ lagleder, og jenter født 1999 (J 10) med Karoline 

Kamp/ Ole Morten Resvoll som trener/ lagleder. Både Mona og Siv sa fra seg vervene i jula 

2009. Knut Håvard Meldal og Stein Jøran Sanden tok på seg å trene laget ut sesongen våren 

2010.  

 

Fem lag var påmeldt i Isbjørnserien. Dette var følgende lag: Gutter født 2000 (G 9) med Mette 

Blankenborg/ Monica Brandvold som trener/ lagleder. Jenter født 2000 (J 9) med Anja 

Solberg/ Kristine Kjørum som trener/ lagleder. Gutter født 2001/2002 (G 8) med Ola 

Mathiesen/ Marthe Nordlien som trenere og Heidi E Holen som lagleder. Jenter født 

2001/2002 (2 x J 8) hadde Ingvild Selfors og Irene Teige Killi som trener/ lagleder.  

 

Old Girls har hatt treninger i hallen mandagskvelder kl. 21 – 22. Det har til tider vært svært 

mange på disse treningene. Det merkes at Fron ikke har damelag lengre, flere at de gamle 

spillerne fra damelaget har valgt å møte opp på old girls sine treningskvelder. Det er spillere 

fra hele kommunen, treningene finansieres ved å kreve inn treningsavgift. 

 

Styret har dessverre også dette året hatt diverse uoverensstemmelser i forholdet til 

håndballkretsen.  

 

31.01.2010 

Håndballgruppa 

 

 



ÅRSMELDING FOTBALLGRUPPA 2009 

 

Kvam har stilt egne lag i alderstrinnene 6-12 år og har som tidligere sesong greid å etablere 

sportslig tilbud til de litt eldre spillerne i alderstrinnene 13-16 år. Lagene våre har deltatt i 

seriespill, og i tillegg har de deltatt på ulike cuper og turneringer. Det vises til egen tabell med 

oversikt over lag, trenere/lagledere og hva de enkelte lag har deltatt på.  

 

Vi har som tidligere år valgt å opprettholde torsdagene som felles treningsdag, noe vi mener 

er en viktig suksessfaktor for å skape et godt og inkluderende miljø. Med den økende 

aktiviteten merker man at det kan være noen utfordringer i forhold til å få plass til alle lagene 

den samme dagen. Det har heller ikke vært til å unngå at kretsen har satt opp seriekamper som 

har vært sammenfallende med treningskvelden.    

 

Det har vært gjennomført flere økter der barna har hatt mulighet til å ta ferdighetsmerker. 

Gjennomføring av minimerket har vært lagt til treningskveldene, mens øvelser til 

teknikkmerket ble avviklet på søndags ettermiddager og i forbindelse med treningskvelden.  

 

Tine fotballskole 

25. -27. juli ble Tine Fotballskole arrangert i idrettsparken. Dette var 10. år på rad! Totalt 103 

barn deltok på årets fotballskole. Over 30 instruktører var i sving disse dagene. Gledelig er det 

å se at spillere fra andre lag/klubber tar turen til Kvam disse dagene, og flere varslet at de ville 

komme igjen i 2010. I år var ”Triksekongen” Mats Weinholt hyret inn til å underholde og 

komme med inspirasjon til deltagerne, samtidig som de delte ut ferdighetsmerker for 2008 til 

de som hadde klart disse.  Fotballskolen ble avsluttet rett før A-laget sin hjemmekamp mot 

Lesjaskog, noe som førte til et yrende liv og god stemning på den kampen.   

 

GD-turneringa 2009 

GD-turneringa for lag i J- og G-12 ble arrangert lørdag 19.september. 17 lag fra Brumunddal i 

sør til Lesjaskog i nord deltok. Turneringa gikk av stabelen i flott høstvær, og det ble i alt spilt 

26 kamper. Fra de deltakende lagene fikk Kvam IL nok en gang gode tilbakemeldinger for 

smidig og effektiv gjennomføring. Slike tilbakemeldinger gir inspirasjon, og vi har som mål å 

få med enda flere lag for de kommende årene. Det rettes en stor takk til GD som stiller opp i 

planlegginga og gjennomføringa av arrangementet. Det må også rettes en stor takk til foreldre 

og øvrige ellers gjorde en stor innsats. 

 

Dommere 

Heller ikke i 2009 har vi klart å etablere et godt nok opplegg for å ta vare på dommerne våre. 

Interessen for å være med på klubbdommerkurs er til stede, og nyrekrutteringen kommer stort 

sett fra 7. klassinger. Da vi ikke lyktes med å få oppnevnt egen dommerkontakt, resulterte det 

i mangelfull oppfølging av de nye dommerne. Dette førte til at flere av de nye 

klubbdommerne falt fra i løpet av sesongen. Vi klarte likevel å få avviklet de fleste av 

kampene på en tilfredsstillende måte. Man skulle også ønske at man greide å få fram 

rekruttdommere fra egne rekker i tida framover.  

 

A-laget 

Kvam stilte med eget A-lag i 5. divisjon i 2009–sesongen etter noen års fravær. Det var 

tydelig av Kvams gjeninntreden i seniorfotballen var etterlengta, og det er lenge siden 

interessen for den lokale 5. divisjon har vært så stor som i år. Det vises gjennom medias 

dekning og ikke minst på den store tilskueroppslutningen. Over 600 tilskuere på kampen mot 

STEIL sier sitt! På høstsesongen stilte flere av supporterne i egen Kvamdrakt! 

 

Det var knyttet noe usikkerhet til om det var nok spillere til å stille lag, men gjennom hele 

sesongen stilte mer enn 20 spillere trent jevnt og stilt trofast opp. Laget bestod av mye rutine, 



men også flere av den yngre garde fikk sin A-lags debut. Kvam hadde i år en utenlandsk 

spiller i sin tropp. Stefan Sigurdsson fra Island gled fint inn i miljøet og bidro sterkt til lagets 

gode innsats. 

 

Alle motstanderne mobiliserte kraftig foran møtene med Kvamslaget. Kvam trakk likevel 

oftest det lengste strået, og rykket opp til 4. divisjon, etter å ha vunnet det som ble en ren 

seriefinale om Øyer/Tretten. 

 

Stein Jøran Sanden og Jan Tore Kamp stod i bresjen som trenere for comebacklaget. Ellers er 

det mange å takke for entusiasmen i år. Både spillere, frivillige, kioskvakter, billettører, 

speaker Morten Halling og sist - men ikke minst – publikum! 

 

Med fravær av A-lag er det ikke til å unngå at fokus i fotballgruppa har vært retta mot alle de 

flotte utøverne i yngres avdeling. Med seniorenes gjeninntreden i del lokale fotballen, blir det 

viktig og nødvendig å styrke fotballgruppa slik at også disse får den oppfølging som kreves. 

Det jobbes derfor med å få på plass dette for neste sesong. 

 

Fotballgruppa vil takke alle trenere og lagledere for det arbeidet som er blitt lagt ned i 2009, 

og ønsker alle velkommen til en ny fotballsesong! 

 

Oversikt over lag og ledere: 

Lag Trenere/oppmenn Aktiviteter i sesongen 

G 16 

Samarbeid med 

Vinstra  

(Kvam administrerte) 

Ole Petter Brendstuen Seriespill i 2.divisjon. Spilte høstsesongen i beste 

2.divisjonsavdeling. 

J 16 

Samarbeid med 

Vinstra 

(Kvam administrerte) 

Øystein 

Lillesandbu/Erik 

Brendstuen/Torolf 

Hagen/Egil 

Myhre/Morten Halling 

Stilte 7èr lag i serien. Spilte KM-sluttspill for 7èr 

lag etter å ha vunnet serien. 

G 14 

Samarbeid med 

Vinstra 

(Vinstra 

administrerte) 

Ingen ledere fra Kvam. Spilte 2.divisjon i serien og deltok på 

Grueturneringen. 

J 13/14  

Samarbeid med 

Vinstra 

(Vinstra 

administrerte)  

Vigdis Kjørum Spilte 2.divisjon i serien og deltok på 

Grueturneringen. 

Vi stilte to 11èr lag. Ett basert på `95 spillere, ett 

basert på `96 spillere. `96 laget tok bronse 

(tredjeplass) i A-sluttspillet i Grueturneringen. 

G 13 

Samarbeid med 

Vinstra 

(VIL administrerte) 

Knut Håvard Meldal Spilte i 2.divisjon i serien og deltok på 

Grueturneringen. Spilte høstsesongen i beste 

2.divisjonsavdeling. Stilte også 7èr lag i serien. 

G 12  

 

Bjørn Einar 

Sanden/Tor Olsen/Ola 

Røssummoen 

Spilte seriespill, Bend It cup på Otta, 

Grueturneringen og vår egen GD turnering. 

Vi stilte to 7èr lag med `97 og `98 guttene. 

J 10 Jo E.Røssummoen Spilte seriespill og deltok på STEIL, Bend It cup 

på Otta og Ringebuturneringa. 

   

G 10 Stein Jøran Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 



Sanden/Hege Meldal cup på Otta og Ringebuturneringen. 

Stilte to 5èr lag i serien. 

G 9 Anne Lise 

Haadem/Bjørn Berge 

Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 

cup på Otta og på Hamar og Ringebuturneringen. 

Stilte to 5èr lag i serien. 

J 9 Gunn Lien Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 

cup på Otta og Ringebuturneringen. 

G 8 Vidar Jensvoll Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 

cup på Otta og Ringebuturneringen. 

J 7/8 Anette Sanden/Ola 

Aspeslåen 

Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 

cup på Otta og Ringebuturneringen. 

G 7 Geir Inge 

Krok/Øyvind Lien 

Spilte seriespill og deltok på STEIL cup, Bend It 

cup på Otta og Ringebuturneringen. 

G/J 6 Viviann Krokbø Treningssesong der gutter og jenter delvis trente 

sammen i sommerhalvåret. 

 

For fotballgruppa 

Ola Aspeslåen, leder 



ÅRSMELDING SKIGRUPPA 2009 

 

Ski året 2009 er historie, og nok ein gong er dette ei positiv historie for ski miljøet i Kvam. 

Den store treningsiveren og det store engasjement har halde fram og dette året. 

 

I 2009 har totalt 16 løparar i alderen 8 – 17 år har delteke på kretsrenn, GD-cup renn, Spar 

Cup renn, Ungdommens Holmenkollrenn for 13-14 åringar, Hovedlandsrennet for 15 – 16 

åringar, Ungdomsbirken og Norgescup/Spar Cup for junior.  

For fyrste gong på lang tid har vi i 2009 ( sesongen 09/10 ) løpar i juniorklassa.  

Ola Esten Røssum starta sesongen 09/10 med å gå Bulsprinten på Gålå i november. Han gjekk 

inn til einsærs sterk 4.plass. Deretter følgde han opp med Spar Cup for juniorar på Sjusjøen i 

desember og nok ei sterk plassering.  

 

For fyrste gong sidan 1995 vart Furusjøen Rundt arrangert 15.mars 2009. 

124 løparar sto på startstreken i strålande vinter vær og eit godt gjennomført arrangement, 

som Kvam IL kan vere stolte av.  

Kvam var største klubb i arrangement med 24 løparar i alderen 14 – 49 år. 

 

6 løparar frå Kvam gjekk årets Birkebeinerrenn, i tillegg til 8 løparar i Ungdomsbirken. 

Ola Esten Røssum sto for det beste resultat i sin debut på Birkebeinerrennet. Han fekk tida 

3.29.37 og tok sitt fyrste merke med god margin (3.51.40). Sterk debut av Ola - gratulerer!! 

 

At og dei vaksne i klubben tek til å ta etter ungdommen og stiller med startnummer er kanskje 

det aller mest positive dette året. At foreldra stillar opp har positiv effekt på alle måtar. Dette 

er like positivt enten det er karusellrenn, klubbmeisterskapen, Furusjøen Rundt eller 

Birkebeinerrennet., og ikkje minst på treningar.  

Utfordringa i året som kjem og framover er å få enda fleire foreldre på trening og med 

startnummer på brystet. Klarer vi dette vi skisporten i Kvam nå enda nye høgder framover. 

 

Det har vore trening kvar måndag i vintersesongen og etter haustferien starta vi opp igjen med 

trening til neste sesong. Både yngste og eldste gruppe har trena på idrettsanlegg/lysløypa og 

det har ofte vore felles avslutning med stafettar. Positivt å kunne samle alle uansett alder, slik 

at dei yngste har nokon å sjå opp til. Sirkeltreninga i Bygdahuset er vorte ein ”slager”, og til 

neste haust er det 10 års jubileum. 

Hausten 2009 starta vi og opp med ”Furusjøen Rundt”-gruppe. Mange i Kvam har planar om 

å gå Furusjøen Rundt også i 2010 i tillegg til andre turrenn og det vart difor oppfordra til å 

samlast for å trene saman og inspirere kvarandre. 

 

I tillegg til treningar i eigen klubb har mange delteke på treningar i Fron ski sin regi. 

Der har det vore fast 1 - 2 treningar pr. veke med unntak av april/mai. Fron ski har og  

arrangert samlingar på Sognefjellet, i Torsby og på Rønnseter på Gålå. I tillegg har det vore 

fleire dagssamlingar. Landslagstrenar Egil Kristiansen var på besøk på dagssamling i Kvam 

da treninga framfor sesongen 09/10 vart starta opp. Det har og vore arrangert triatlon både på 

Gålå og i Espedalen.  

Positive samlingar både trenings- og miljømessig, der mange frå Kvam deltok. 

 

Det har vore arrangert 6 karusellrenn i lysløypa, og i tillegg Klubbmeiesterskap på fjellet og 

Furusjøen Rundt. 105 løparar deltok på karusellrenn og 45 stk stilte til start på 

klubbmeisterskapen som gjekk i fristil. Totalt 113 forskjellige løparar. 

Frå Kvam deltok 6 løparar på 3 eller fleire renn i GD-cupen for 11-14 åringar sesongen 08/09, 

og alle løparane viste god framgang. 

Martine Rudi Teige var vår beste i GD-cupen totalt med sin 5.plass i J12.  



Hans Kristian H. Rudland hadde beste enkelt prestasjon i GD-cupen med sin 3.plass på 

Heidalskogrennet. 

Alt i alt var sesongen 08/09 god for Kvam sine løparar i årets GD-cup, der dei samla poeng 

jamt og trutt. God framgang, topp innsats og mykje bra å byggje vidare på. 

 

Halvor Røssum var vår einaste løpar i Ungdommens Holmenkollrenn i år, der han gjekk to 

særs sterke renn.  

 

I årets Spar Cup for 15-16 åringar, (cup for heile Oppland), har 3 løparar frå Kvam.  

Alle deltok på  4 av 6 renn.  

 

Årets Hovedlandsrenn for 15 – 16 åringar gjekk på Birkebeineren skistadion på Lillehammer. 

Frå Kvam deltok Mari V. Sigstad og Ola Esten Røssum. Lars Eivind Jensvoll vart sjuk og 

måtte melde fråfall. 

 

Vårt smøreteam har også i år gjort ein fenomenal innsats. Dei jobbar seriøst og målbevisst, 

dette gjer at våre løparar jamt over i alle fall ikkje har dårlegare ski enn konkurrentane.  

Takk for stort engasjement og godt utført arbeid! 

 

Skigruppa har gått til innkjøp av nytt sporutstyr til bruk i lysløypa i 2009. Vi har i mange år 

slitt med ein gammal scooter og dårleg spor utstyr.  Det er derfor vore i ei glede å kunne stille 

med fine velpreparerte løyper. Scooter har vore leigd av Rondablikk. 

Takk til Vegard Killi som er vår faste og sikre løypekøyrar og til Rondablikk for leige av 

scooter. 

 

Hillingløpet har vorte ein årleg tradisjon i samarbeid med Tormod Skilag. 

Heile 29 deltakarar stilte til start med tidtaking i årets Hillingløp. 

3 stilte utan tidtaking og 9 stk gjekk frå Solshaugen, totalt 42 stk. 

Anna B. Giverhaug, 18 år tok sigeren i dameklassa i år som i fjor, på tida 28.46. 

Ola Esten Røssum, 16 år, vart vinnar i herreklassa på 27.44. 

Store prestasjonar av både vinnarane, men og av alle dei andre som stilte til start. 

Det er mange imponerande tidar og spesielt av dei unge skiløparane og fotballspelarane som 

deltok. 

Løpet var avslutta i klubbhuset med grilling og sosialt samvær. 

 

Turorientering 

Det ble satt ut 20 poster til turorienteringa i 2009. Disse var fordelt på Kvamsfjellet og i 

Øldalen. I tillegg kom det på plass en post ved stien opp til Hillingen. 

Det ble solgt ca 70 kart/klippekort i løpet av sesongen. Det var en liten nedgang fra året før. 

Tilbakemeldingene fra utsalgsstedene sa oss at det dårlige sommerværet måtte ta en skylda for 

dette. 
 

Kvam IL ved skigruppa har og i år teke på seg søppelplukking langs kommunale vegar og 

areal i Kvam sentrum for Kvam vel. I tillegg har det vore arrangert dugnad i lysløypa. 
 

Takk til alle, både i og utanom løypane, som har gjort alt dette mogleg og som har gjort dette 

til eit artig og positivt år for ski miljøet i Kvam.  

Takk for stort engasjement, godt miljø og mykje ”stå på vilje” i 2009! 

Vi har store utfordringar framfor oss for å få rekruttert dei yngre og vi håpar derfor på at nye 

kreftar kan mobiliserast i året som kjem. 

 

Kvam 20.01.10 

Skigruppa 



 



 



 



 

 



 



 

 



 





 
BUDSJETT KVAM IL 2010 

Total 

Konto Navn 
Budsjett 
2010 

3000 INNTEKTER   

3200 Salgsinntekt utenfor avg.området 0 

3205 Metallinnsamling 0 

3210 Medlemskontingenter -35 000 

3215 Overføring fra samarbeidslag -40 000 

3220 Egenandel -98 000 

3222 Salg av produkter -169 700 

3225 Lotteri, bingo, basar -15 000 

3226 Treningsavgift -21 000 

3230 Inntekter kiosk -87 500 

3235 Inntekter påmelding egne arrangement -218 000 

3240 Inntekter egne arrangement -18 000 

3242 Billettinntekter -43 000 

3245 Gaver og bidrag -69 000 

3246 Inntekter dugnader -265 000 

3250 Fotballskole -20 000 

3255 Sponsor og samarb.avta. -430 500 

3260 Inntekter turorientering -3 000 

3265 Inntekter automater -95 000 

3266 Inntekter Grasrotmidler -92 650 

3270 Inntekter avsl.tur 0 

3280 Inntekter Countrybutikk -475 000 

3285 Inntekter Countrydusj 0 

3290 Inntekter Countrygrill -295 000 

3295 Inntekter St. Hans fest 0 

3296 Inntekter Prosjektarbeid -35 000 

3410 Kulturpenger -49 000 

3420 Aktivitetsmidler -27 000 

3430 Utstyrsmidler -481 800 

3450 Vedlikeholdsmidler -1 425 000 

3605 Utleie av gamlebanen -2 000 

3610 Utleie av Idrettsparken -10 000 

3620 Annen leieinntekt -130 000 

3820 Salg driftsmid. 0 

3999 SUM INNTEKTER -4 650 150 

      

4000 VAREKOSTNAD   

4340 Varekjøp St.Hansfest 0 

4350 Varekjøp Countrybutikk 340 000 

4351 Varekjøp Countrygrill 200 000 

4352 Varekjøp egne arrangement 8 900 

4353 Varekjøp Countrydusj 0 

4355 Varekjøp kiosk 38 000 

4360 Frakt, toll og spedisjon ferdigtilv. varer 0 

4990 Beholdningsendring 0 

4999 SUM VAREKOSTNAD 586 900 

      

5000 LØNNSKOSTNAD   

5010 Lønn til ansatte 583 700 

5020 Feriepenger 68 200 



5080 Sykelønn 0 

5091 Feriepenger over 60 år 300 

5092 Påløpte feriepenger 0 

5205 Fri bil 0 

5210 Fri telefon 0 

5220 Fri avis 0 

5255 Pensjon 15 500 

5330 Styrehonorar 0 

5410 Arbeidsgiveravgift 62 750 

5411 Refusjon arb.giver.avg 0 

5415 Arb.g.avg av påløpte feriepenger 7 350 

5510 Dommerutgifter 38 200 

5511 Trekkfri tlf. godgjørelse 0 

5810 Refusjon av sykepenger 0 

5820 Refusjon av arbeidsgiveravgift 0 

5905 Gave til ansatte, fradragsberettiget 0 

5906 Gave til ansatte, ikke fradragsberettiget 0 

5990 Annen personalkostnad 4 000 

5999 SUM LØNNSKOSTNADER 780 000 

      

6000 ANDRE DRIFTSKOSTNADER   

6010 
Avskrivning på transportmidler, maskiner og 
inventar 0 

6015 Avskrivninger på maskiner 27 500 

6017 Avskrivninger på invertar 34 000 

6310 Leie av hall/ gymsal 62 500 

6320 Renovasjon, vann, avlop og lignende 26 500 

6340 Lys, varme 70 000 

6360 Renhold 7 000 

6440 Leie transportmidler 13 000 

6490 Annen leiekostnad 8 200 

6510 Kjøp treningsutsyr 49 000 

6511 Oppgjør samarbeidslag 70 000 

6512 Utg. turorientering 1 000 

6513 Utg. fotballskole 2 500 

6514 Utg. egne arr. 12 000 

6515 Sammenkomster/ avslutt. 16 500 

6516 Utgiftsgodtgjørelse 28 000 

6517 Utg. avslutningstur 0 

6530 Utgf. datautstyr 4 000 

6540 Inventar i hus og lokaler 12 500 

6541 Kjøp utstyr 45 000 

6542 Samlinger/ Cuper 110 500 

6543 Premier 60 500 

6570 Arbeidsklær og verneutstyr 1 500 

6590 Diverse utgifter 17 500 

6610 Reparasjon og vedlikehold bygninger 10 000 

6611 Reparasjon og vedlikehold lysløype 2 315 000 

6612 Reparasjon og vedlikehold anlegg 40 000 

6613 Reparasjon og vedlikehold gamlebanen 5 000 

6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 7 500 

6621 Vedlikehold Kvamshytta 25 000 

6630 Repr./support datautstyr 0 

6701 Honorar revisjon 2 000 

6702 Honorar rådgivning revisjon 0 



6705 Honorar regnskap 28 000 

6720 Andre honorar 6 500 

6805 Kontorrekvisita 5 500 

6810 Data/EDB-kostnad 10 000 

6840 Trykksaker 100 500 

6860 Møte, kurs, oppdatering 27 000 

6910 Telefon 13 500 

6940 Porto 16 550 

7010 Drift av maskiner 7 500 

7020 Vedlikehold maskiner 0 

7040 Forsikring og avgifter makiner 0 

7110 Bilgodtgjørelse, oppgavepliktig 50 500 

7140 Reise etter regning 0 

7150 Diettkostnad, oppgavepliktig 0 

7310 Annonser 46 000 

7320 Reklamekostnad 0 

7330 Hjemmesider o.l. 0 

7350 Representasjon 2 000 

7410 Kontingent 37 800 

7430 Gaver 4 000 

7510 Forsikringspremie 47 000 

7740 Øredifferanser 0 

7770 Bank- og kortgebyr 2 000 

7790 Div. kostnader 0 

7820 Innkommet på tidligere nedskrevne fordringer 0 

7830 Konstaterte tap på fordringer 0 

7998 SUM ANDRE DRIFTSKOSTNADER 3 488 050 

      

7999 SUM KOSTNADER 4 854 950 

      

8000 FINANSINNTEKT OG -KOSTNAD   

8050 Renteinntekt bank -35 600 

8059 Andre renteinntekter 0 

8099 Sum Finansinntekter -35 600 

    0 

8150 Rentekostnader bank 0 

8159 Andre rentekostnader 0 

8199 Sum Finanskostnader 0 

      

8305 Betalbar skatt 0 

8310 Refusjon skatt etter skatteloven  § 16-40 0 

8320 Endring i utsatt skatt 0 

      

8910 Årsresultat 0 

8920 Avsatt utbytte 0 

8970 Annen egenkapiatal 0 

8990 Udekket tap 0 

8999 RESULTAT FØR SKATT 169 200 

 

Budsjettet viser et underskudd på kr 169.200,-. Dette er basert på utbygging av lysløypa på 

Kvamsfjellet, jfr spillemiddelsøknaden som er innvilget. Det er tatt høyde for momsrefusjon 

på kr 461.800,-. Dersom ikke momsrefusjon blir gitt, så økes underskuddet tilsvarende. 

 

Bygging av plasthall er ikke tatt med i budsjettet. Dette må vi komme tilbake til når vi vet 

mer. Det bør gjennomføres et ekstraordinært årsmøte dersom hallplanene skal realiseres. 



Innstilling fra valgkomiteen. Fullstendig valgliste: 

Hovedstyret: 

Olav Røssum,   Leder  1 år  På val i 2011 

Tone Sidsel Sanden    2 år  På val i 2012 

Ingvild Selfors     2 år  På val i 2012 

Ola Aspeslåen      1 år  På val i 2011 

       

Allidrett: 

Laila Stormorken  Leder  1 år  På val i 2011  

Anne Lise Haadem    2 år  På val i 2012  

  

Fotball: 

Ola Aspeslåen    Leder  1 år  På val i 2011  

 

Yngres: 

Vivian Krokbø Sletten    1 år  På val i 2011  

Kjell Torkildsen    2 år  På val i 2012 

Cecilie Ottesen     2 år  på val i 2012 

Vigdis Kjørum     1 år  På val i 2011 

Anette Storbråten    2 år  På val i 2012 

 

Senior: 

Odd Sletten     2 år  På val i 2012 

Atle Kolloen     2 år  På val i 2012 

Geir Inge Krok     1 år  På val i 2011 

  

Håndball: 

Anja Solberg   Leder  2 år  På val i 2012 

Ingvild Selfors     2 år  På val i 2012 

Mette Blankenborg    1 år  På val i 2011  

Irene Teige Killi    1 år  På val i 2011  

  

Ski: 

Lisa Rustli   Leder  2 år  På val i 2012 

Vegard Killi     2 år  På val i 2012 

Heidi Evjenth Holen    2 år  På val i 2012 

Svein Fredrik Kjæstad    2 år  På val i 2012 

Arne Harald Morstøl    1 år  På val i 2011 

Svein Erik Kamp    1 år  På val i 2011  

 

Sykkel: 

Jo Kamp   Leder  2 år  På val i 2012 

Lars Arne Bergum    2 år  På val i 2012 

Steinar Bergum     1 år  På val i 2011 

Østen Bergum     1 år  På val i 2011 

 

Kvamhytta: 

Idar Holten     2 år  På val i 2012 

Trond Teigen     2 år  På val i 2012 

Torolf Hagen     1 år  På val i 2011  

Tor Kjørum     1 år  På val i 2011  

  

Valkomite: 

Mai-Britt Øybrekken  Leder  1 år  På val i 2011 

Anne Marte Kamp    2 år  På val i 2012 

Bente Davidhaugen    3 år  På val i 2013 

 



Løypelaget for Kvamsfjellet    

Ingar Eide     1 år  På val i 2011  

 

Bygdahuset: 

Tor Olsen     2 år  På val i 2012 

Morten Halling     2 år   På val i 2012 

Olav Røssum     1 år  På val i 2011 

  

Nord-Fron idrettsråd: 

Ingvild Selfors     2 år  På val i 2012 

Ola Aspeslåen     1 år  På val i 2011 

 

Revisor: 

Fron Regnskapskontor  

 


